
KRAJEVNA SKUPNOST CERKNO 

BEVKOVA ULICA 9 

5282 CERKNO 

 

 

Datum: 16. 12. 2021 

 

 

Z A P I S N I K 
 

18. redne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 14. 12. 2021 v prostorih Občine Cerkno. 

 

Prisotni: predsednik Vid Lahajnar, Danilo Sedej, Jože Močnik, Andraž Drešček, Saša Cvek. 

Opravičeno odsotni:, Borut Eržen, Aleš Tušar, Marko Obid, Andrej Valentinčič. 

Ostali prisotni: Valerija Močnik.                              

 

Predsednik Vid Lahajnar, ki je uvodoma pozdravil navzoče ter predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

 

1. Sprejem zapisnika 17. redne seje z dne 15. 11. 2021.  

2. Mrliška vežica Cerkno. 

3. Predlog proračuna za leto 2022 – 2.branje. 

4. Pobude in vprašanja. 

 

AD 1 

 

Glede na to, da zapisnik do seje ni bil pripravljen, se bo točko obravnavalo na naslednji seji. 

 

AD 2 

 

K drugi točki se je preko zoom aplikacije pridružil tudi Miro Božič – Božič d.o.o. Idirja, da 

predstavi potek do pridobitve gradbenega dovoljenja za rekonstrulcijo poslovilne vežice in 

terminski plan za leto 2022.  

Miro Božič je povedal, da mora KS Cerkno do ponovne vloge na UE Idrija, za pridobitev 

gradbenega dovoljenja, preveriti, če je pridobila vse potrebne pogodbe, ki jih je UE Idrija 

zahtevala kot dopolnitev k prvi vložitvi vloge za pridobitev gradbenega dovoljenja. 

 

Predsednik Vid Lahajnar mu je povedal, da je KS Cerkno vso dokumentacijo oddala na Božič 

d.o.o. Idirja, ter mu sproti pošiljala vse pridobljene pogodbe, ki jih je dopolnitev zahtevala. 

 

Miro Božič je dodal, če so pridobljene vse dopolnitve, se lahko ponovno odda vloga na UE 

Idrija. 

 

Danilo Sedej je vprašal, če se lahko lotimo projekta za izvedbo - PZI. 

 

Miro Božič je odgovoril, da ponudba za PZI po treh letih ne more več veljati, da pa bi bilo 

potrebno pregledati še elektro in strojne inštalacije.  



Danilo Sedej je bil mnenja, da če je bil PZI naročen, bi moral biti že narejen. 

 

Miro Božič je dodal, da se zadnje leto ni vedelo, ali se bo projekt dejansko še nadaljeval ali 

ne. Glede na vse situacije je predlagal, da KS pridobi drugega projektanta, ki bo prevzel in 

izpeljal projekt. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je predlagal, da Svet KS Cerkno sprejme sklep glede predloga Mira 

Božiča. Naslednji dan pa se bo oglasil na Božič d.o.o. in prenesel informacijo o odločitvi 

Sveta KS Cerkno.   

 

Sprejet je bil sklep: 

Za izpeljavo pridobitve gradbenega dovoljenja in izdelavo PZI, Krajevna skupnost 

Cerkno prekinja sodelovanje z Božič d.o.o. Idrija, Prešernova ulica 2, 5280 Idrija. KS 

Cerkno se o izbiri novega projektanta posvetuje z Občino Cerkno. 

 

 

AD 3 

 

Valerija Močnik je povedala, da je v predlogu proračuna za leto 2022 za drugo branje 

predlagana sprememba zaradi 18.526 EUR preostanka iz leta 2021. Posledično se doda 

postavka 211507 Tekoče vzdrževanje kanalizacije, za sanacijo kanalizacije v Čeplezu v višini 

7.000 EUR ter povečanje postavke 211611 Mrliška vežica Cerkno za 11.526 EUR, kar 

pomeni iz 120.000 EUR na 131.526 EUR. 

 

Danilo Sedej je vprašal, če je mišljeno, da se bo kanalizacijo Čeplez priključilo na 

kanalizacijo Čeplez in čistilno napravo, ker bi bilo le v tem primeru smiselno vlagati. 

 

Valerija Močnik je odgovorila, da bi bilo to vprašanje za župana. V postavki so sredstva 

rezervirana za sanacijo obstoječe kanalizacije. 

 

Danilo Sedej je še vprašal, kako je z urejanjem ekoloških otokov. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je povedal, da je v Mostaniji narejen podstavek za postavitev 

nadstrešnice, na Cesti OF pa je izvajalca prehitelo vreme. Bil je tudi mnenja, da bi se lahko v 

okviru parkirišča nasproti Merkurja uredilo ekološki otok, z Močnikove ulice pa odstranilo. 

Zraven ulice Pot v Strano pa bi lahko zagotovili dva dodatna parkirišča. 

Zanimalo ga je tudi, če se je na Poljanah postavilo betonske podstavke. 

 

Valerija Močnik je odgovorila, da je na Poljanah ob državni cesti ekološki otok urejen. 

 

Jože Močnik je bil mnenja, da bi lahko v Poljanah ekološki otok uredili na lokaciji Poljane 21, 

ko se bo ta objekt porušilo. 

 

Sprejet je bil sklep: 

Potrdi se predlog proračuna Krajevne skupnosti Cerkno za leto 2022 v drugem branju. 

 

 

AD 4 

 



Danilo Sedej je opozoril, da bi bilo dobro znak Vi vozite obrniti tako, da nebi zaznaval vozila, 

ki gredo po obvoznici. 

 

Predsednik Vid Lahajnar je še dodal, da se je zanimal, da bi se tudi znak Vi vozite na Platiševi 

ulici dalo nadgraditi, tako da bi beležil statistiko. Taka nadgradnja bi stala cca. 900 EUR. 

Za konec je dodal še opažanje, da šolske poti v času zimskih razmer niso do časa očiščene. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.00. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik        Vid Lahajnar      


